

No. 9432. CONVENTION ON THE SERVICE ABROAD OF JUDICIAL AND EXTRAJUDICIAL DOCUMENTS IN CIVIL OR COMMERCIAL MATTERS. OPENED FOR SIGNATURE AT THE HAGUE ON 15 NOVEMBER 1965¹

N° 9432. CONVENTION RELATIVE À LA SIGNIFICATION ET LA NOTIFICATION À L'ÉTRANGER DES ACTES JUDICIAIRES ET EXTRAJUDICIAIRES EN MATIÈRE CIVILE OU COMMERCIALE. OUVERTE À LA SIGNATURE À LA HAYE LE 15 NOVEMBRE 1965¹

SUCCESSION

Notification effected with the Government of the Netherlands on:

28 January 1993

CZECH REPUBLIC

(With effect from 1 January 1993, the date of the succession of State. Maintains the declarations made by Czechoslovakia upon accession.²)

Certified statement was registered by the Netherlands on 26 March 1993.

SUCCESSION

Notification effectuée auprès du Gouvernement néerlandais le :

28 janvier 1993

RÉPUBLIQUE TCHÈQUE

(Avec effet au 1^{er} janvier 1993, date de la succession d'Etat. Maintient les déclarations faites par la Tchécoslovaquie lors de l'adhésion².)

La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 26 mars 1993.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 658, p. 163; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 10 to 16, and 18, as well as annex A in volumes 1102, 1136, 1157, 1194, 1240, 1248, 1261, 1276, 1279, 1286, 1312, 1318, 1330, 1352, 1357, 1401, 1434, 1477, 1529, 1541, 1562, 1658 and 1703.

² *Ibid.*, vol. 1279, p. 313.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 658, p. 163; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 10 à 16, et 18, ainsi que l'annexe A des volumes 1102, 1136, 1157, 1194, 1240, 1248, 1261, 1276, 1279, 1286, 1312, 1318, 1330, 1352, 1357, 1401, 1434, 1477, 1529, 1541, 1562, 1658 et 1703.

² *Ibid.*, vol. 1279, p. 313.